

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱  
Theories of Leisure Psychology and Behavior 休閒心理與行為

當期課號	6449	Course Number	6449
授課教師	李文題	Instructor	LEE,WEN TYI
中文課名	休閒心理與行為	Course Name	Theories of Leisure Psychology and Behavior
開課單位	休閒事業管理系(二進)三A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	3	Credits	3
課程目標	透過心理與行為領域之學理探討及釐清個人及各生命週期之休閒行為及其影響因素。	Objectives	The class help students to relize psychological and behavior of leisure in life time.
教材	講述法 討論法 分組報告	Teaching Materials	Lecture Discussion Group Presentation
成績評量方式	平時10%，討論及作業20%，期中考35%及期末考35%，總計100%	Grading	Quizes10%, discussion and homework 20%, Mid-term Exam and Final Exam 70%, total 100%
教師網頁	-		
教學內容	本課程介紹休閒消費者及休閒業者之心理和行為，使學生明瞭休閒心理及休閒業界之真正需求，滿足休閒系學生的學習需要。	Syllabus	This course introduces the psychology and behavior of leisure consumers and enterpriser, which makes students understand the psychology of leisure and the actual needs of the leisure industry and satisfies the needs of the student's study in Leisure Department.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。